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2 d) mielestämme nuorisolaki on tärkeä, koska se edistää nuoren elämää monella saralla.

e)nuorisolaki on tärkeä koska on hyvä että nuorilla on oikeuksia että nuoret pystyy olemaan osa aktiivista
yhteiskuntaa ja sitä kautta vaikuttamaan

b)on hyvä muuttaa ikä ryhmää 7-29 koska esim. nuorisovaltuustot ja kaikki nuorten vaikuttamiset on
suunnilleen tuossa ikäluokassa ja toiminta kaupungeissa tai kunnissa kohdistuu lapsiin ja nuoriin

Meidän mielestä kaikilla on oikeus olla nuori ja lapsi ja elää sen mukaisesti

2a) Meidän mielestä lain tulisi olla velvoittava, koska silloin nuorten ääni saadaan kuuluviin ja saadaan
asioihin erilaista näkökulmaa. Samalla nuoret voivat tuoda esille asioita, joita haluavat parantaa.
Velvoittavan lain avulla myös varmistetaan, että nuorisovaltuuston toimintaa ei leikata pois vaan otetaan
huomioon jo budjettien suunnittelussa.

2e) Nuorisolaki on tärkeä, silloin nuorten ääni saadaan kuuluviin. Lain avulla nuoret oppivat vaikuttamaan ja
meidän joukossa on tulevat päättäjät, joten lain avulla he saavat mahdollisuuden tutustua päättämiseen jo
nuoresta lähtien.

nuorisolaki tärkeä: mielestämme nuorisolaki on tärkeä juuri sen takia, että nuorilla on oikeuksia ja heidän
mielipidettä kuunnellaan heitä koskevissa asioissa. Nuorien tapahtumia ja paikkoja rahoitetaan. On hyvä
myös, että tällä lakilla on tavoitekin.

2.b) Onko hyvä vai huono, että nuoren ikämääritelmää muutetaan?

- Mielestämme tämä on hyvä, koska esim. arkikielessä kukaan ei puhu alle 9 vuotiaasta henkilöstä nuorena,
vaan lapsena. Moni ei myöskään kutsu yli 30 vuotiaita enää nuoriksi.

2.e) Onko nuorisolaki mielestänne tärkeä?

- Mielestäni nuorisolaki on erittäin tärkeä, sillä jokainen aikuinen ihminen on joskus ollut lapsi sekä nuori.
Jokaisella on oikeus olla lapsi ja uudella nuorisolailla turvaamme tämän.

2e: nuorisolaki on kyllä tärkeä koska on hyvä olla jotain mitä "noudattaa"


